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Predlagatelj
Vsebina 

Odgovor

Tonček Cenar

Kako je z asfaltiranjem ceste proti Strelcem? Obravnavani odsek ceste se bo urejal predvidoma 

v letu 2021, saj je predvidena investicija v 

proračunu 2021.  Obstoječ odsek ceste JP 576371 

(Kapela - Prvenci) v dolžini 700 m se bo razširil na 

vsako stran od vozišča za 70 cm in asfaltiral. 

Marko Mernik

Ali se načrtuje sofinanciranje komunalnega prispevka za mlade 

družine?

V pripravi je novi program opremlanja za Občino 
Dornava in prav tako se bo uredil tudi Odlok o 
programu opremljanja stavbnih zemljišč in merilih 
za odmero komunalnega prispevka na območju 
Občine Dornava.

Marko Mernik
Kakšne so možnosti glede pogostejše košnje trave v letu 2021?

Košnja trave se kosi 3 do 4 x letno.

Marko Mernik

Ali bodo v proračunu za leto 2021 sredstva namenjena 

sofinanciranju malih čistilnih naprav?

Subvencionirala se bo nabava MČN za 
gospodinjstva v Občini Dornava (občane Občine 
Dornava), ki se ne morejo priklopiti na javno 
komunalno omrežje.

Matej Zorko
Zakaj se na sejah ne uporabljajo glasovalne naprave? Zaradi trenutne lokacije je boljše glasovanje z 

dvigom roke.

Danijel Rus
Ali obstaja seznam vrstnega reda zamenjave hidrantov?

Ne, zamenjava se opravlja po dogovoru.



Danijel Rus

Kako je z vzdrževanjem hribovitih cest? Popravlajo se najnujneši deli cest po celotni občini 

(urejanje bankin, urejanje makedamskih cest, 

urejanje odvodnjavanj, zamenjave poškodovanih 

prometnih znakov in drogov,...).


